
آیا بلایی مانده است که بر سر
ـــاورده ـــرداری نی ـــم شه تی

باشند!!!!!!!!؟
هر دم از این باغ بری می رسد…..واقعا و بی تعارف مانده ایم که در
ارتباط با تیم شهرداری یا آبی پوشان یا تیم بی نام و نشان چه
بنویسیم و چه بگوییم. چگونه بنویسیم و برای کی بنویسیم. اما می
نویسیم و علاقه مندان می خوانند و یا نمی خوانند ، مسؤولان و
مدیران هم که کار خود را می کنند و گوششان به حرف های افراد بی
مقدار و فاقد صلاحیت اظهار نظر بدهکار نیست. اما می نویسیم که
حداقل دلمان خنک بشود و نوشته های ما به عنوان مدرکی از اوضاع
نابسامان فوتبال و بی توجهی مسؤولان در آرشیو ورزش استان باقی

بماند.
واقعا چرا کسی نیست که بیاید و به وضوح پاسخگو باشد که چرا از
مرداد ماه سال جاری تاکنون مشکلات انتقال تیم توسط شهرداری مرتفع
نشده است و در این ارتباط امروز و فردا می شود؟ وقتی از اوایل
سال 95 صراحتا واگذاری تیم مطرح شد و سینه چاکان و حامیان این
اقدام علنا پرچم مخالفت با ماندن تیم در بدنه شهرداری را
برافراشتند و زمانی که بعد از پایان رقابت های دسته یک و حتمی
شدن سقوط و به دنبال آن انتقال تیم، دست اندرکاران مربوطه چرا

نسبت به آماده کردن مقدمات اقدام ننمودند؟
در آخرین جلسه کمیته به اصطلاح و سر کاری تشخیص اهلیت که
سردمداران و گردانندگان امور فرهنگی و ورزشی شهرداری حضور داشتند
و صورتجلسه انتقال تیم به آبی پوشان را امضاء کردند مگر نمی
دانستند که باید در دو هفته تیم را با آماده کردن بستر لازم به

متقاضی انتقال بدهند؟
اگر توان انجام این کار را نداشتند چرا صورتجلسه را امضاء کردند
و در ادامه طوری رفتار نمودند که تا همین روزهای اخیر کاسه کوزه
ها بر سر مجید حیدری، اداره کل ورزش و جوانان و هیات فوتبال و

کمیته سر کاری تشخیص اهلیت شکسته می شد.
اگر صاحبان قدرت و کرامت به مشکلات واگذاری آگاه بودند و می
دانستند که نمی توانند ، چرا فوتبالی های استان و تماشاگران و

داوطلبان مدیریت تیم را دست انداختند؟
الآن وقتی در ارتباط با تیم حرف زده می شود مجید حیدری متهم درجه
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اول محسوب می شود. نه این که او مقصر نیست ، چرا هست؟ او همان
زمانی که با وعده های برخی ها بدون داشتن توان مالی برای تصاحب
تیم اقدام کرد برگه مقصر بودنش را امضاء نمود ولی آنهایی که
مسؤول انتقال تیم بودند چرا کاری نکردند و امروز و فردا نمودند؟

هیات فوتبال استان وقتی قدم پیش گذاشت تا تیم را تحویل بگیرد چرا
بعد از دو هفته قضیه منتفی شد و حالا که فرد دیگری اظهار تمایل
کرده است چرا موضوع واگذاری تغییری پیدا نکرده و امروز و فردا می

شود؟
با مردم روراست باشیم. وقتی در مورد یک پروژه کوچک صفحات نشریات
را با گفته های خود پر کرده و با آب و تاب هرچه تمام نسبت به
اطلاع رسانی اقدام می کنیم آین بار نیز دلی به دریا بزنیم و به
صراحت سرنوشت تیم از زمان واگذاری تا به امروز ، اقدامات انجام
یافته و وعده هایی که تاکنون داده شده و عملی نشده اند را به

مردم بدهیم.
همیشه که نباید طوری حرف بزنیم که انتظار دهها و صدها به به و چه
چه را داشته باشیم . این بار همت بکنیم و از اقدامات خود انتقاد

نموده صداقتمان را در عمل به جامعه ورزش نشان بدهیم.
از اول سال کاری کردند این مسؤولان قدر قدرت و سرنوشتی به فوتبال
اردبیل و نماینده آن در لیگ رقم زدند که ما چاره ای جز نوشتن در
ارتباط با اتفاقات آن نداشتیم و الآن بعد از گذشت نه ماه من
خبرنگار به سهم خود از علاقه مندان به فوتبال خجالت می کشم و به

سختی قلم در دست گرفته و کاغذ بی زبان را سیاه می کنم.
اعتراف به اشتباه می تواند جاده صاف کن پیروزی های آینده باشد.
من نگارنده این سطور که از بخت بد در آخرین جلسه کمیته تشخیص
اهلیت حضور داشته و یک رای به واگذاری تیم داده ام در کم تر از
یک ماه زمانی که شورا با جایگزینی سفته به جای ضمانت نامه بانگی
موافقت کرد صراحتا نوشتم و از رای خود به آبی پوشان عذرخواهی
کرده و بر اشتباهم صحه گذاشتم. چه ایرادی دارد که آقایان بیایند
و بگویند کجای کارشان ایراد داشته است که تیم به این روز افتاده

است.
این تیم و فوتبال شهرداری برای زنده شدن، بزرگی کردن، برای احیاء
و تکرار افتخارات گذشته به افکار بزرگ، اراده های مصمم و به
مردان زنده، مردان بزرگ و احیاگر نیاز دارد. تصمیم گیری در این
ارتباط باید توسط متخصصان و دست اندرکاران آن گرفته شود. باور
کنید یک مربی فوتبال و یک استخوان خرد کرده ورزش نمی تواند و
نباید در مورد چگونگی احداث ، نقشه و ویژگی های یک پروژه عمرانی
سخن بگوید و اظهار نظر نماید و در مقابل یک مهندس عمران نیز که



رابطه ای با ورزش و فوتبال ندارد نمی تواند برای آن تعیین تکلیف
کند.

فوتبال ما از آنجا ضربه خورد که غیر متخصصان برای آن تصمیم
گرفتند و برخی از مسؤولان در مجموعه شورا و شهرداری نیز وظیفه

نظارتی خود را به موقع و به دقت انجام ندادند.
هیچ شک و تردیدی نیست که عوامل بدبختی ، سقوط، نابسامانی،
دربدری، بی خانمانی و آواره شدن تیم شهرداری، تیم محبوب اردبیلی
ها و عشق هواداران، نتیجه کارهای نسنجیده خود را خواهند دید. چرا
که آنها با تصمیمات نابجای خود دل هزاران تماشاگر فوتبال دوست

اردبیلی را شکستند.


